
Odgovori na vprašanja,
ki ste jih zastavili!

V razpravah ob četrtem samoprispevku so bila
izpostavljena tudi številna vprašanja, ki zadevajo
predvsem komunalni razvoj nekaterih krajevnih
skupnosti. Nekatera najpomembnejša vprašanja smo
posredovali izvršnemu svetu in jih tako ohjavljamo
skupaj i. odgovori.

KAKO SE BO RAZREŠEVALA PROBLEMA-
TIKA KANALIZACIJE IN V0DOV0DA V KS
RUDNIK?

Za področje KS Rudnik je izdelana programska
rešitev tako za kanalizacijo kakor tudi vodovod. Iz-
gradnja teh komunalnih naprav bo potekala preko
letnih programov VO-KA in KSLO.

KDAJ JE PREDVIDENA IZGRADNJA KA-
NALIZACIJEGALJEVICA-PERUZZI-BARJE?

Izgradnja kanalizacije med cesto XVIII. divizije ter
južno obvoznico je vezana na izgradnjo stanovanjske
soseske VS-1/5 Ilovica. Stanovanjsko izgradnjo se
predvideva po letu 1990.

hgradnja kanalizacije po cesti XVIII. divizije (KS
Galjevica-KS Peruzzi) bo opredeljena z letnimi pro-
grami VO-KA in KSLO.
KAKŠNE SO MOŽNOSTIIZGRADNJE KOLEK-
TORJA ZA FEKALNE VODE NA RELACIJI
ŠKOFLJICA-LAVRICA-DO MESTA?

Za izgradnjo kolektorja za fekalne vode je priprav-
ljena tehnična rešitev. Program izgradnje ni vldjučen
v to srednjeročno obdobjc.

KDAJ IN KAKO SE BO RAZREŠEVALA
PROBLEMATIKA DELA VODOVODA V KS
BARJE (JUŽNI DEL)?

Oskrbo z vodo v južnem delu KS Barje se razrešuje
v okviru IV. samoprispevka.

KDAJ IN KAKO BO UREJENA CESTA V ČR-
NO VAS?

Rekonstrukcija ter obnova ceste skozi Črno vas je
opredeljena vplanskih dokumentih 1986-1990. Vletu
1987 se predvideva obnova mostov ter delni dvig
nivelete cestišča. Dokončno ureditev se predvideva v
naslednjih letih.

KAKO SE V KS TOMIŠELJ RAZREŠUJE
ZGOČA PROBLEMATIKA KANALIZACIJE?

Primarna kanalizacija v KS Tomišelj je bila zgraje-
na po programu varovanja podtalnice odnosno vodo-
vodnega črpališča Brest. Krajani te KS si pridobivajo
tehnično dokumentacijo za priključke na kanalizaci-
jo, kateri naj bi bili izvedeni v letu 1987.

ALI PLANSKI DOKUMENTI PREDVIDEVA-
JO ČIŠČENJE LJUBLJANICE OZIROMA KDAJ
IN KAKO BODO TA DELA POTEKALA?

Čiščenje Ljubljanice kot take planski dokumenti
konkretno ne omenjajo. Opravlja se redna letna
vzdrževalna dela na Ljubljanici, kamor sodi tudi čiš-
čenje.

KDAJ IN KAKO BO RAZREŠENA OBNOVA
DOTRAJANEGA IN NEVARNEGA BETON-
SKEGA MOSTU (ČEZ MALI GRABEN) V KS
VRHOVCI?

Obnova mostu čez Mali Graben v KS Vrhovci je
opredeljcna v programu 1986-1990, vendar podrob-
nejSi terminski plan še ni izdelao. V pripravi je teh-
nična dokumentacija.

KAKŠNA JE »USODA« CESTE V ŽELIMLJE?
KDAJ IN KAKO BO UREJENA?

Cesta v Želimlje je v upravljanju CP Ljubljana.
Program obnove ceste Pijava gorica-Želimlje-Turjak
je vkjjučena v srednjeročno obdobje 1986-1990. V
letu 1987 se predvideva obnova mostov na potezu
Zelimlje-Turjak.

KDAJ SE PREDVIDEVA IZGRADNJA VO-
DOHRAMA NA KUREŠČKU?

Terminska izgradnja dodatnega vodohrama na Ku-
reščku terminsko še ni opredeljena. VO-KA TOZD
Mestni vodovod ter KSLO pripravljata predlog teh-
nične rešitve.

ALI JE V REDNEM PROGRAMU IZGRAD-
NJE VODOVODOV VKUUČEN TUDI VODO-
VOD SARSKO?

Izgradnja vodovoda Sarsko ni vldjučen v IV. samo-
prispevek. Oskrbo z vodo na tem področju bo po-
trebno vključiti v program KSLO.


